
Załącznik nr 1 do protokołu z III Sesji Rady Miejskiej w dniu 20.05.2024 r. 
Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak:  

- Proszę o uwagę. Jest godzina 15:15, wobec tego jesteśmy o czasie. 

Otwieram III sesję Rady Miejskiej w Prudniku w dniu 20 maja roku 

2024. Na 21 radnych, obecnych jest 21. Jeśli chodzi o informację RODO, 

jest ona dostępna na stronach internetowych gminy. Kto jest 

zainteresowany, może sobie przeglądnąć, przeczytać, zapoznać się z tą 

informacją. Witam Panią Radcę Prawną, Panią Katarzynę Staniaszek. Witam 

Pana Sekretarza Gminy, Pana Marka Radoma. Wszystkie koleżanki i kolegów 

radnych oraz wszystkich mieszkańców, którzy oglądają nas za pomocą 

mediów. Przechodzimy do punktu pierwszego. 1a, otwarcie posiedzenia i 

stwierdzenie kworum. To już zostało zrobione. Rada jest obecna w stu 

procentach. Przechodzimy do punktu 1b, przyjęcie protokołu z I sesji Rady 

Miejskiej w dniu 6 maja 2024 roku. Była możliwość zapoznania się za 

pomocą eSesji, ale też w sekretariacie w Biurze Rady. Czy ktoś z Państwa 

ma jakieś uwagi do protokołu z I sesji? Wobec tego, że nie widzę, 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z 

I sesji z 6 maja bieżącego roku? Kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

Jeszcze trzy osoby, żeby zagłosowały. Na 21 radnych, 21 było za. Przeciw 

nikt, wstrzymujący się również nikt. 

Ad. 2. Przechodzimy do punktu drugiego. 

a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji stałej. 
Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w 

Prudniku. Druk numer 8. Państwo wypełnialiście deklaracje przystąpienia 

do pracy w różnych komisjach i na podstawie danych, które Państwo 

złożyliście, zostały opracowane składy komisji. I tutaj skład komisji 

jest 7-osobowy. Czy Państwo chcecie, żeby ten skład 7-osobowy został 

utrzymany, czy chcecie inną liczbę radnych w tej komisji? Ktoś się 

zgłasza? Ktoś chce podjąć temat do rozmowy? Wobec tego, że nie widzę, to 

kto z Państwa Radnych jest za tym, aby Komisja Budżetu, Finansów i 

Rozwoju Gospodarczego, liczyła 7 osób? Już miał możliwość głosowania. 

W chwili obecnej głosujemy nad ilością radnych w Komisji Budżetu. 

Momencik. Proszę chwilkę poczekać, jeśli nie ma, ktoś nie miał 

możliwości. Jest już możliwość głosowania? To proszę, głosujmy. Kto jest 

za tym, aby Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego, liczyła 7 

osób? Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Jeszcze Pan Partyczny jakby 

zagłosował, to mamy wszystkich, czyli jednogłośnie przyjęto, że Komisja 

Budżetu będzie liczyła 7 osób. Na podstawie złożonych deklaracji ja 

przeczytam osoby, które się zadeklarowały do pracy w Komisji Budżetu. I 

to jest Pan Fejdych Krzysztof, Pan Karpowicz Łukasz, Pan Radny Licznar 

Paweł, Pan Radny Mazur Edward, Pan Radny Mięczakowski Stanisław, Pani 

Radna Samotus Aneta i Zygmunt Trojniak. Czy Państwo chcecie, żeby 

głosować indywidualnie, czy głosujemy całościowo? Składam wniosek, żeby 

zagłosować za wszystkimi osobami w pełnym składzie (...) No, ale to 

musimy przegłosować, że głosujemy w całości. 

Jest. Pani Mecenas, też powtórzyła, że albo głosujemy indywidualnie albo 

zbiorowo, ale to musimy przegłosować, jaki wybór wybieramy (...) To 

proszę zagłosować za tym, żebyśmy mogli zagłosować blokiem za wszystkimi 

osobami. Wniosek został przegłosowany. Za wnioskiem głosowało 21 radnych, 

nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciw. Wobec tego głosujemy za 

pełnym składem Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego w 

składzie, który przeczytałem. Kto jest za przejęciem takiego składu 

Komisji Finansów i Budżetu? Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych. 

Nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał. Wobec tego, aby komisja 

mogła się ukonstytuować, ogłoszę 5 minut przerwy. Komisja pójdzie 

ukonstytuować się i będziemy procedować dalej. Te 7 osób, co 

przeczytałem, proszę przejść obok. Proszę już o zajęcie miejsc. Z tego co 

widzę, że jesteśmy wszyscy. Po spotkaniu członków Komisji Budżetu, 



Finansów i Rozwoju Gospodarczego, dokonano wyboru przewodniczącego 

Komisji Budżetu i został nim Pan Radny Łukasz Karpowicz. 

Zastępcą przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego został Pan Krzysztof Fejdych. Dziękuję i gratuluję 

wybranym.  

Ad 2.b) Przechodzimy do punktu 2b. Podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku. 

Druk numer 9. Podobnie chęć pracy w Komisji Ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

zgłosiło 10 radnych. I prosiłbym Państwa o przegłosowanie, aby Komisja 

ds. Wsi i Gospodarki Rolnej, liczyła 10 osób. Czy są jakieś inne 

propozycje? Z tego, że nie widzę, to proszę o przegłosowanie Komisji ds. 

Wsi i Gospodarki Rolnej w liczbie 10 radnych. 

Za uchwałą głosowało 21 radnych, nikt nie głosował przeciw i nikt się nie 

wstrzymał. W takim razie przeczytam kandydatów tych radnych, którzy 

zgłosili się do pracy w Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej. Są to radni: 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek i Wiesław Zawiślak. Czy ktoś z Państwa, chciałby 

jeszcze dopisać się albo zmienić tutaj? Wobec tego, że nie widzę to kto 

jest za tym, żeby przegłosować uchwałę. Druk numer 9, w sprawie powołania 

Stałej Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku. W 

składzie Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Paweł 

Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek i Wiesław Zawiślak. I wyniki głosowania. 

Za uchwałą głosowało 21 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Ogłaszam 5 

minut przerwy, aby Komisja ds. Wsi i Gospodarki Rolnej, mogła się 

ukonstytuować. Przepraszam Państwa, takie małe faux pas. Wszyscy się 

uczymy, więc przegłosujemy, bo to było głosowanie nad listą osób chętnych 

do pracy w komisji. Teraz przegłosujemy uchwałę i zagłosujemy za uchwałą. 

Ja odczytam jeszcze raz tę uchwałę. Głosujemy w sprawie powołania Stałej 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Rady Miejskiej w Prudniku w składzie: 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek i Wiesław Zawiślak. Kto jest za? Przystępujemy 

do głosowania i głosujemy. Kto jest za przyjęciem uchwały? Tu już 

głosujemy nad całą uchwałą. Tam głosowaliśmy nad listą osób, nad listą 

radnych. Była głosowana lista, a teraz głosujemy za uchwałą. Tak? Czyli 

jest już, bo po prostu nie mam tutaj wyników. No to w takim razie 5 minut 

przerwy, żeby komisja mogła się ukonstytuować. Proszę Państwa, głosowania 

są trzy. Pierwsze, to jest liczba radnych do komisji, lista radnych i 

potem już cała uchwała. Proszę o uwagę tutaj. Informacja z wyboru 

przewodniczącego Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej. Przewodniczącą 

Komisji została Pani Aneta Samotus, a zastępcą Pan Rafał Bolibrzuch (...) 

Ja jestem spokojny. Prosiłbym Państwa Radnych bardziej o spokój. W takim 

razie przedstawię wyniki głosowania Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej. 

Przewodniczącą Komisji została Pani Aneta Samotus, a zastępcą 

przewodniczącego Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej, został Pan Rafał 

Bolibrzuch.  

Ad 2.c. Przechodzimy do punktu 2c, to jest podjęcie uchwały w sprawie 

powołania Stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Prudniku. Druk numer 10. Tutaj do prac w Komisjach Oświaty 

zgłosiło się 11 radnych. Pytanie, czy ta komisja ma liczyć 11 radnych, 

czy chcecie Państwo, żeby było więcej? No proszę słuchać, 11 radnych. No 

jeśli nie ma wniosków przeciwnych, w takim razie proszę o przegłosowanie, 

aby Komisja ds. Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, liczyła 11 osób. Kto 

jest za wnioskiem? Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Za wnioskiem, 

aby liczba członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, liczyła 

11 radnych. Za głosowało 21 radnych, nikt nie był przeciw i nikt się 



nie wstrzymał. Przeczytam teraz listę osób, które zgłosiły się do Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. I są to radni: Marek Bień, Rafał 

Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Alicja Isalska, Grzegorz 

Jędrzej, Wiesław Kopterski, Ireneusz Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz 

Trytek i Jacek Urbański. I to jest 11 radnych. W takim razie przechodzimy 

do głosowania. To jest pytanie, listy czy uchwały? Myślę, że najpierw 

zagłosujemy za tę listą, żeby zamknąć tę listę tych radnych. I w takim 

razie przechodzimy do głosowania nad listą radnych 

do Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. Tą, którą odczytałem. Kto jest za? 

Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Za tą listą radnych głosowało 21 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. W takim razie 

przechodzimy do głosowania już pełnej uchwały. Uchwała druk numer 10, w 

sprawie powołania Stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady 

Miejskiej w Prudniku w składzie jak poprzednio przeczytałem. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem takiej uchwały? Głosowanie na tą 

uchwałę. Za uchwałą głosowało 20 radnych, nikogo nie było przeciw, nikt 

się nie wstrzymał, jedna osoba nie oddała głosu. Ogłaszam 5 minut przerwy 

i proszę członków komisji o udanie się do małej sali, celem 

ukonstytuowania się. Prosiłbym radnych o zajmowanie miejsc. Tylko w woli 

informacji. Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia ukonstytuowała się 

w taki sposób, że przewodniczącym został Pan Bartosz Trytek, a zastępcą  

Kultury, Sportu i Zdrowia, został Pan Ireneusz Licznar.  

Ad. 2d Przechodzimy do punktu 2d, podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Stałej Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Rady 

Miejskiej w Prudniku. Druk numer 11. 

Tutaj zgłosiło się dziewięciu radnych i chciałbym przegłosować, 

aby Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa, 

liczyła dziewięć osób. Kto z Państwa jest za tym, aby przegłosować liczbę 

komisji w liczbie dziewięciu radnych? Moment, to techniczne zaraz się 

włączy. Proszę wcisnąć głosowanie. Proszę wcisnąć przycisk głosowanie i 

Państwu się to głosowanie pojawi, jeśli ktoś nie zagłosował. Za liczbą 

radnych w ilości dziewięciu osób, aby pracowało w Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, głosowało 21 radnych. Nikt nie był przeciw i 

nikt się nie wstrzymał. Zgodnie z deklaracjami, które Państwo 

złożyliście, chęć pracy w Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa, zgłosiło dziewięć osób i są to radni: Leszek Czereba, 

Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek i Wiesław 

Zawiślak. Czy są jeszcze jakieś kandydatury, które chciałby (...) Pan już 

jest. To są deklaracje, więc tutaj nie można zgłosić kogoś, tylko ktoś 

się musi sam zgłosić do pracy. Wobec tego, że nie widzę, w takim razie 

przeczytam uchwałę w sprawie powołania Stałej Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa Rady Miejskiej w Prudniku, tak 

jak listę przeczytałem w takim składzie. Projekt składu komisji, czyli 

tak jak przeczytałem tą listę, aby w Komisji Gospodarki Komunalnej, taka 

była lista członków tej komisji. Tak, blokiem. Tak (...) To ustaliśmy już 

na początku, że głosujemy nad wszystkimi składami komisji, głosujemy 

blokami. I tak jak wspomniałem wcześniej, przyjęliśmy taką zasadę, 

ale jeszcze tutaj przeczytam wyniki. Za głosowało 21 radnych, przeciw 

nikt i nikt się również nie wstrzymał. I teraz zagłosujemy już za pełną 

komisją w składzie takim, tutaj jak Państwu czytałem, czyli obejmując 

tych 9 radnych. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? i kto 

się wstrzymał? Za uchwałą głosowało 21 radnych. 

Nikt nie był przeciw i nikt się nie wstrzymał. Uchwałę podjęto 

jednogłośnie. I zapraszam członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Budownictwa do małej sali celem ukonstytuowania się. 

Proszę radnych o zajmowanie miejsc. Jesteśmy już wszyscy. Informacyjnie 

przekażę informację, że przewodniczącym Komisji Gospodarki Komunalnej, 



Mieszkaniowej i Budownictwa, został Pan Krzysztof Fejdych, a zastępcą 

przewodniczącego Komisji ds. Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa, został Pan Łukasz Karpowicz. Przechodzimy do punktu 2e, 

podjęcie uchwały w sprawie powołania Stałej Komisji ds. Obywatelskich i 

Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Prudniku. Druk numer 12. I tutaj 

zgłosiliście Państwo chęć pracy w tej komisji w liczbie ośmiu radnych. I 

chciałbym przegłosować tę liczbę. Czy ktoś chce tutaj zwiększyć, czy 

zmniejszyć, czy zmienić tę liczbę? Nie widzę. W takim razie kto jest za 

tym, aby Komisja ds. Obywatelskich i Porządku Publicznego, liczyła ośmiu 

radnych? Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Za wnioskiem głosowało 20 

radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał, jednej osoby brak 

głosu. Pan Włosek? No to tylko dla porządku przeczytam, że (...) Zgadza 

się. I tutaj przeczytam listę radnych, którzy zadeklarowali chęć pracy w 

komisji. Lista ta obejmuje radnych: Pan Leszek Czereba, Pani Alicja 

Isalska, Pan Grzegorz Jędrzej, Pan Wiesław Kopterski, Pan Ireneusz 

Licznar, Pan Bartosz Trytek, Pan Jacek Urbański i Pan Wiesław Zawiślak. 

Czy ktoś chciałby jeszcze się zgłosić do pracy w tej komisji? 

Wobec tego, że nie widzę, przegłosujemy listę radnych, którzy zgłosili 

chęć do pracy w Komisji Spraw Obywatelskich. Kto jest za? 

Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? Za listą w takim składzie 

głosowało 20 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał i 

jednej osoby jest brak głosu, Pan Rygorowicz. Świadoma decyzja, tak? 

Ach, nie zadziałało? Okej. Dobrze, to dziękuję. W takim razie 

przegłosujemy już całą uchwałę w sprawie Komisji ds. Obywatelskich i 

Porządku Publicznego, w skład której wejdą te osiem osób, których przed 

chwilą głosowaliśmy. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? 

I kto się wstrzymał? Za uchwałą głosowało 21 radnych, nikt nie był 

przeciw i nikt się nie wstrzymał. Prosiłbym członków Komisji ds. 

Obywatelskich i Porządku Publicznego o ukonstytuowanie się. 

Proszę o zajmowanie miejsc. Informacyjnie przeczytam, że przewodniczącym 

Komisji ds. Obywatelskich i Porządku Publicznego, został Pan Leszek 

Czereba, a zastępcą przewodniczącego Komisji ds. Obywatelskich, został 

Pan Wiesław Kopterski. Gratulujemy i życzymy powodzenia w pracach. 

Przechodzimy do punktu 2f, podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku. Druk numer 13. Tutaj uwaga. Zgodnie 

z art. 18a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku. W skład Komisji Rewizyjnej 

wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich klubów z wyjątkiem 

radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 19 ust. 1. 

I tutaj do komisji zgłosiło się 10 radnych. I zapytam, czy zagłosujemy za 

liczbą 10, żeby Komisja Rewizyjna była w składzie 10-osobowym? Czy są 

jakieś inne propozycje? W takim razie nie widzę, to prosiłbym o 

przegłosowanie, aby liczba członków Komisji Rewizyjnej była 10. Kto jest 

za wnioskiem? Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? (...) To proszę 

zgłosić się przez system.  

Radny Edward Mazur: 

- No zablokowane. Momencik, dyskusja. Zablokowało się. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- No to, proszę już (...) 

Radny Edward Mazur: 

- Nie ma, to wszystko się poblokowało. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Zgłosić wniosek formalny. 

Radny Edward Mazur: 

- Ja mam wniosek formalny. 

Za pośrednictwem Pana Przewodniczącego, chciałbym się zwrócić do Pani 

Radcy Prawnej, ponieważ tam w statucie mamy napisane, 

że komisja liczy 5 osób, czyli proszę to sprawdzić. 

 



Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Dlatego zapytałem, bo tyle radnych zgłosiło chęć pracy w tej komisji. 

To dwie minutki przerwy. Pani Radczyni sprawdzi jakie są zapisy 

w statucie gminy. 

Radny Edward Mazur: 

- Z tego co jest, komisja powinna liczyć pięć osób. Tam jest obwarowane 

to, ale zapisać się może więcej. My przegłosujemy i później w swoim 

gronie muszą. Chyba, że jakieś nastąpiły w ostatnim momencie (...) 

Radca Prawny Katarzyna Staniaszek: 

- Czyli mogę, tak? 

Szanowni Państwo, zgodnie z zapisami statutu mamy zapis §32 ust. 2 

Statutu Gminy Prudnik. Na sesji rada podejmuje uchwały określające składy 

osobowe komisji i ich liczebność. I taka sama zasada dotyczy Komisji 

Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak: 

- Dziękuję bardzo za odpowiedź. W takim razie przystępujemy do głosowania 

wniosku, aby Komisja Rewizyjna liczyła 10 osób. Kto z Państwa jest za tym 

wnioskiem? (...) No nie, Pan Radny zadał pytanie przed głosowaniem, 

więc jeśli ktoś głosował, to za szybko. To już było głosowanie pełnego 

składu. Tutaj informatyk się pospieszył. Ja przeczytam listę radnych 

Komisji Rewizyjnej, którzy się zgłosili i mają chęć pracy w Komisji 

Rewizyjnej. Obejmuje to też radnych założonego klubu, więc jest to 

pierwsza pozycja. Tutaj jest Radna Pani Renata Heda, pan Łukasz 

Karpowicz, Wiesław Kopterski, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold 

Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek i Wiesław 

Zawiślak. I tutaj głosujemy nad listą radnych, którzy będą pracować w 

Komisji Rewizyjnej. Kto jest za? Kto się wstrzymał? I kto jest przeciw? I 

wynik jest za listą, czyli kandydatów do pracy w komisji głosowało 19 

radnych, jeden radny przeciw i jeden radny się wstrzymał. 

I teraz już głosujemy za pełną uchwałą. Kto jest za podjęciem uchwały, w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej w składzie 10-osobowym? Kto jest 

przeciw? I kto się wstrzymał. Za uchwałą głosowało 19 radnych, przeciw 0, 

wstrzymało się 2 radnych. Dziękuję, uchwała została podjęta. I proszę 

Komisję Rewizyjną o ukonstytuowanie się. Proszę radnych o zajmowanie 

miejsc. Dla porządku informacji przeczytam, że przewodniczącym Komisji 

Rewizyjnej został Pan Witold Rygorowicz, a Pani Renata Heda, została 

zastępcą przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Ad. 2g Przechodzimy do punktu 2g, w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Prudniku. Druk numer 14. 

Uwaga, iż zgodnie z art. 18b ustawy z 8 marca 1990 roku. W skład Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą radni, w tym przedstawiciele wszystkich 

klubów z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, o których mowa w art. 19 

ust. 1. Z Państwa deklaracji, chęć udziału w komisji zgłosiło 6 radnych. 

I stawiam wniosek, aby Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, liczyła 6 

radnych. Czy są jakieś inne wnioski? Wobec tego, że nie widzę, to 

przechodzimy do głosowania wniosku, aby Komisja Skarg i Wniosków, liczyła 

sześciu członków. Kto jest za? Kto jest przeciw? I kto się wstrzymał? 

Za wnioskiem głosowało 21 radnych, nikt nie był przeciw i nikt się 

nie wstrzymał. Teraz poddam pod głosowanie, listę członków Komisji 

Rewizyjnej i są to: Pan Marek Bień, Pan Rafał Bolibrzuch, 

Pani Alicja Isalska, Pan Edward Mazur, Pan Witold Rygorowicz i Pan Jacek 

Urbański. Kto jest za tym, aby ci radni byli członkami Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji? Kto jest przeciw? 

I kto się wstrzymał? (...) No tylko na wyniki poczekamy, 

żeby były wyniki. Za listą kandydatów do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, głosowało 21 radnych. Nikt nie był przeciw, nikt się 

nie wstrzymał. I teraz już głosujemy za pełną uchwałą w sprawie powołania 



Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w składzie jak przeczytałem przed 

chwilą. Kto jest za podjęciem uchwały? Kto jest przeciw? I kto się 

wstrzymał? Za uchwałą głosowało 21 radnych, nikt nie był przeciw i nikt 

się nie wstrzymał. Dziękuję Państwu Radnym i proszę członków Komisji 

Rewizyjnej, aby się ukonstytuowała. Proszę, Państwa Radnych o zajmowanie 

miejsc. Jesteśmy już wszyscy. Informacyjnie chciałem Państwa 

poinformować, że przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został 

Pan Jacek Urbański, a zastępcą przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji został Pan Edward Mazur. Gratuluję przewodniczącym i 

życzę owocnej pracy.  

Ad. 3. Przechodzimy do punktu trzeciego. 

Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i ewentualne 

zamknięcie obrad. Czy ktoś z Państwa ma jakieś komunikaty, wnioski? 

Wobec tego, że nie widzę, zamykam III sesję Rady Miejskiej w Prudniku. 

 


